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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Gulyás Gergely, Miniszterelnökséget vezető 
miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Milyen adatok alapján gondolja azt a kormányzat, 
hogy az ingyenes parkolás csökkentette a tömegközlekedési eszközökön a zsúfoltságot?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A 2020. december 15-én K/14346 számú írásbeli kérdésemre megkaptam a választ Dr. Orbán 
Balázs államtitkár úrtól.

Az államtitkári válaszban az szerepel, hogy a fertőzés terjedésének csökkentése, a 
tömegközlekedési eszközökön a kontaktusszám csökkentése indokolja az ingyenes parkolás 
bevezetését, és fenntartását.

E miatt ismét a következő kérdéssel fordulok a Miniszter Úrhoz:

Milyen adatok alapján gondolja azt a kormányzat, hogy az ingyenes parkolás csökkentette a 
tömegközlekedési eszközökön a zsúfoltságot? 

Kérem a számításokat, statisztikákat részemre megküldeni! 

Megtisztelő válaszát megköszönöm!

Budapest, 2021. január 08.

Dr. Oláh Lajos
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